
 
 
 
 
 
 

 

Referat fra generalforsamling Aktivcentret Hvide Sande 2023 

 

Tirsdag d. 12. september 2023 kl. 9.30 – 11.00 

på Aktivcentret Hvide Sande, Parallelvej 116, Hvide Sande 

 

Generalforsamlingen er for medlemmer og daghjemsbrugere.  

Antal deltagere (eks. ansatte): 13 

 

1. Valg af dirigent 

• Janne Nielsen blev valgt 

2. Valg af referent. 

• Tina Bjerregaard blev valgt. 

3. Valg af stemmetællere. 

• Brugerrådsmedlemmer der ikke er på valg.  

4. Formandens beretning. 

• Tove Christensen fortæller lidt om hvordan det er, at sidde i brugerrådet.  

5. Orientering og økonomiberetning ved leder. 

• Se bilag 1. 

6. Indkomne forslag. 

• Ingen 

7. Valg af medlemmer og suppleanter. 

Der skal vælges 2 brugerrådsmedlemmer og 1 suppleant. 

På valg er brugerrådsmedlemmer: 

• Anny Møller (ønsker at stille op igen). Bliver valgt. 
• Tove Christensen (ønsker at stille op igen). Bliver valgt.  

 

På valg er suppleanter: 

• Charly Larsen (ønsker at stille op igen). Bliver valgt.  

 

 

8. Eventuelt. 



 
 
 
 
 
 

 

 

Side 2 af 3 

• Der bliver spurgt om underskuddet overføres til næste år. Det gør det. Her ses der på et 
samlet budget for alle fem centre. Den største udfordring i budgettet er, at 
transportudgifterne til vores fem daghjem er steget meget kraftigt.  

• Der bliver forslået, at prøve at starte banko op igen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bilag 1:  



 
 
 
 
 
 

 

 

Side 3 af 3 

Orientering og regnskabsfremlæggelse (budget 2022) 

Aktivcentret Hvide Sande 2023 
ved Janne Nielsen 

 
 

De fem centre har et samlet budget til bl.a. lønudgifter, administration og 
inventar.  

 

Herud over har hvert center deres eget budget i forhold til arrangementer, 
materialer, café og medlemskort.  

 
Aktivcentret Hvide Sandes eget budget i 2022: Der skal være en indtjening på 

68.000 kr. når udgifterne er trukket fra. I 2022 har vi haft en indtjening på 
47.026 kr.  

 
Antallet af medlemmer og hvor meget man køber i caféen, samt deltager i 

arrangementerne har stor betydning for budgettet.  
Efter åbningen af Aktivcentret er medlemstallet steget stille og roligt.  

 
Inden nedlukning: 83 medlemmer 

2021 – 2022: 54 medlemmer 
2022 – 2023: 70 medlemmer 

2023 – 2024: Dags dato allerede solgt 55 medlemskort 

 
Indkøb 

2022: Parasol, bowls sæt og plissé gardiner dagcenteret.  
2023: Vi har søgt byrådet om penge til nye borde til salen – og har fået det 

bevilliget. Vi skal arve nogle gode stole fra Seniorstedet i Videbæk.  
 

 
Nyt siden sidst:  

• Vi havde et rigtig godt åbent hus, med mere end dobbelt så mange 
besøg som sidste år.  

• Der starter et canasta- og et madlavningshold op. 
• Vi arbejder med ”Et bæredygtigt Aktivitetsområde”, hvor vi gerne vil 

tilpasse tilbuddene efter behovet og som vi håber kommer til at betyde, 
at vi kan få flere nye tilbud på Aktivcentret. 

 

 
  
 

 


